
Møde i Begtrup Vig Vandværk 

Hvornår: 19.sept 2022 

Hvor: Mogens L Rønbækvej Hinnerup 

Alle bestyrelsesmedlemmer er til stede.  

 

Gensidig orientering:  

Anbefaling af kogepåbud: På baggrund af mange tests.   Det lykkedes at få besked ud til rigtig mange via 
mail. (vi har stadig 44 medlemmer uden mail adresse)  Det blev også meddelt på vandværkets hjemmeside.  

16/8 var der ikke målt flere coliforme bakterier 

26/8 var der ikke målt flere coliforme bakterier 

Forsyningsselskabet Skellerup Enge (Thomas) mente, at kommunen havde handlet for langsomt. Modsat 
havde kommunen påtalt en række  forhold der skulle udbedres.  

Syddjurs Kommune: Den 3.nov  kl 15-16.30 Evaluering af kogepåbuddet 

 

Skrivelse fra entreprenør Ole Thomassen: Hvem er ansvarlig (skal spørges, når der graves på en vej?? 
Mogens Varsted forsøger at få svar ved kommunen. 

 

Syddjurs Vandråd: Møde den 13.okt om PFAS problemerne. 

Mogens L spørger til PFAS test på Skellerup Enge 

 

Mogens Varsted:  Regnskab og budget: Taksterne er uændrede 

                                 Vi har en kassebeholdning på ca 1.9 mill 

                                 Vi er forsikret ved TRYG med en bestyrelsesforsikring 

 Driftsrapport: Jens Arne 

Ingen problemer, men mange opringninger ang. Kogepåbuddet.  

Renovering af anlæg på Plutovej.  

Mogens Varsted: Problem at ny tilslutninger/målere ikke bliver sat ind på kortet. Malene fra MALTEC skal 
sørge for dette. Jens Arne tager kontakt.  

 

Eventuelt: Ole Bollesen spurgte ind til Skellerup Enges boringer og højdebeholderen – om de var sikret 
tilstrækkeligt mod kraftig regn og skybrud. Vi skulle nødigt igen opleve kogepåbud.  


